
 

Uittreksel 
Besluitenlijst Commissievergadering Bestuur en middelen 

Datum 08-03-2023 

Tijd 19:30 - 20:03 

Locatie Raadzaal 

Voorzitter de heer S. Backus 

Voorzitter SV S. Backus 
Leden commissie sociaal SV:       

RO:       
CDA:     
D66:  
PAL:         

T. Knubben, C. Petit, D. Voermans 

J. Custers, H. Meewis, G. Teeuwen 
P. van Melick 
L. Schouten , J. van den Kerkhof 
J. van der Stappen 

Afwezigheid / vervanging SV:       
RO:       
CDA:     

D66:  
PAL:         

De heer Linssen  vervangt de heer Voermans 
De heer Custers is afwezig 
 

De heer Raemakers vervangt de heer Schouten  

Aanwezige 
portefeuillehouders 

H. van Helden, M. Graef 
 

Aanwezige overige raadsleden 
/ commissieleden 

SV:       
RO:       
CDA:     

D66:  
PAL:         

De heer Voermans 

Ambtelijke ondersteuning H. Thissen, S. van Ham, M. van Sambeek, H. Geraedts en E. 
Lucassen  

Deelname derden geen 
Insprekers geen 
Publieke tribune  -- personen 
Commissiegriffier J. Lommen 
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Raadsvoorstellen 

 

6.a 

 

 

Decembercirculaire 2022 

De heer Raemakers vraagt of het geld voor het AZC ook daadwerkelijk naar het AZC 
gaat of dat dit opgaat in de algemene meiddelen. 

Geantwoord wordt dat het geld voor de doelgroep gebruikt wordt. 
De heer van Melick merkt op dat de uitgaven voor de BBZ zijn gestegen en vraagt 
een overzicht voor de Leudalse situatie. Dit overzicht zal schriftelijk worden 
verstrekt. 
De heer Meeuwis vraagt waarom de coronagelden nog worden verwerkt in 2022 
terwijl het boekjaar als is afgesloten. Dit komt omdat de coronagelden deels te 

maken hebben met Wmo en jeugdzorg, daarvoor geldt een uitzondering. Hiervoor 
kan nog tot 1 april worden verantwoord. Is dan nog niet alles bekend dan zal dit 
over 2023 worden verwerkt. 
De heer Meewis vraagt naar het boeken van posten onder begrotingssaldo of 
egalisatiereserve. Hij constateert verschillen hierin. Geantwoord wordt dat 
normaliter toevoeging aan de egalisatiereserve geschiedt, echter tot een bepaald 
maximum. Indien dit is bereikt dan wordt het bij het begrotingssaldo verwerkt. 

Verder vraagt de heer Meeuwis waarom er geen bedragen zijn genoemd over 2024 

en verder bij structureel terugkerende uitkeringen. Dit komt omdat de uitkeringen 
jaarlijks worden vastgesteld op basis van kengetallen, en derhalve nog niet bekend 
zijn. Die worden pas gevuld zodra de hoogte bekend is. 
De heer Meeuwis vraagt hoe de verantwoording van de kosten leerlingenvervoer 
Oekrainers en kosten Oekrainers algemeen worden verantwoord. Geschiedt dit 
budgettair neutraal. Het antwoord luidt dat dit normbedragen zijn, en dat achteraf 

werkelijk verrekend wordt. Dit is niet 1 op 1. 
De commissie adviseert om het raadsvoorstel te bespreken in de raadsvergadering 
van 21 maart 2023. 


